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RÖSZKE KÖZSÉG 
KÉPVISELİ TESTÜLETE  
6758 Röszke, Felszabadulás u. 84. Tel: 573-030 
 
16/2010. KT. 

Jegyzıkönyv 
 
 
Készült Röszke Község Képviselı-testületének 2010. november 17-én, szerdán 17.00 órai 
kezdettel megtartott rendes, nyílt ülésérıl.  
 
 
Napirendi pontok elfogadása    90/2010.(XI.17.)Kt.h.  2. 
 
 
 
Napirend:Tárgy      Határozat /Rendelet  Oldal 
 
 
1./ Tájékoztató a határırizeti szervezet  

Tevékenységérıl     91/2010.(XI.17.)Kt.h.  3. 
  

2./  Tájékoztató az Önkormányzat 2010. évi  

költségvetésének I-III. negyedéves végrehajtásáról. 

       92/2010.(XI.17.)Kt.h.  5. 

   
3./ A 2011. évi belsı ellenırzési program  

Jóváhagyása      93/2010.(XI.17.)Kt.h.  6. 
  
4./  Dr. Tóth Tamás Vilmos ügyvédi megbízásának  

meghosszabbítása    
  
5./ A kéményseprı-ipari közszolgáltatások  

2011. évi tervezett díjainak jóváhagyása 
  

6./ Éven belüli lejáratú hitel  
„A Magyarország – Szerbia IPA Határon 
Átnyúló Együttmőködési Program” beruházás  
finanszírozása miatt 

  
7./ Egyebek 
 
Tájékoztatók: 
 
Hulladékszállítási díjak felülvizsgálata 
 
A 076/1. hrsz-ú út eladásának véleményezése 
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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
Készült Röszke Község Képviselı-testületének 2010. november 17-én szerdán, 17.00 órai 
kezdettel megtartott rendes, nyílt  ülésérıl.  
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal konferencia terme 
 
Az ülésrıl hangfelvétel készült 1 db CD-re. 
 
Jelen vannak: Borbásné Márki Márta polgármester, Csonka Imre, Fülöp Pál, Horváth Béla, 
Kozma Zsófia, Vlocskó Mihály képviselık 
 
Igazoltan távol van: Molnárné Vér Ágnes képviselı 
 
Tanácskozásai joggal jelen van: Dr. Schmidt József jegyzı, Dr. Kis Zsuzsanna 
csoportvezetı, Szécsényi Marianna, Fülöpné Kiss Ibolya, Kökény Lászlóné bizottsági tagok, 
Szekeresné Ábrahám Gyöngyi intézményvezetı, Varga Zoltán rendırırs parancsnok, Dr. 
Révész Szabolcs rendır ırnagy, Gajdánné Szatmári Mária könyvvizsgáló  
 
Jegyzıkönyvvezetı: Sövényházi Gábor köztisztviselı 
 
Napirend: 
 
Borbásné Márki Márta  polgármester Köszöntötte a megjelent képviselıket, és a 
tanácskozási joggal jelenlevıket. Megállapította, hogy a Képviselı-testület határozatképes. Az 
ülést megnyitotta, javaslatot tett a napirendre (1. sz. melléklet) és megkérdezte a képviselıket, 
van-e más napirendi javaslatuk. A képviselıknek napirendi javaslatuk nem volt. 
 
A képviselık a meghívóban közölt napirendet, egyhangúan (6 igen) szavazattal elfogadták: 

 
Kivonat 

 
Készült Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. november 17-án, 
szerdán, 17.00. órai kezdettel megtartott rendes, nyilvános ülésének jegyzıkönyvébıl 
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
90/2010.(XI.17.)Kt. határozata 
 
Tárgy:  a 2010. november 17-i rendes képviselı-testületi ülés napirendjének jóváhagyása 
 

H a t á r o z a t 
 

Röszke Község Képviselı-testülete a 2010. november 17-i rendes képviselı-testületi ülés 
kiközölt napirendjét jóváhagyja. 
 
A határozatról értesül: 
 
1./ Borbásné Márki Márta polgármester 
2./ Irattár 
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K. m. f. 

 
Borbásné Márki Márta sk.                                                   Dr. Schmidt József sk. 

 polgármester                         jegyzı 

A kiadmány hiteléül: 

_______________________ 
 
 
1./Napirend 
Tárgy:  Tájékoztató a határırizeti szervezet tevékenységérıl 
 
Dr. Révész Szabolcs: Határszakaszunkon mind az illegális, mind a legális migráció nagyon 
erıs, lévén hogy a Schengen-i Övezet szélén helyezkedünk el. Románia csatlakozása az 
Övezethez reményeink szerint azzal jár együtt, hogy az itt felszabadult humán erıforrás a mi 
állományunkat is növeli. A röszkei az Unió 3. legveszélyeztetettebb határszakasza az illegális 
migráció tekintetében. Ez sajnos együtt járhat egyéb jogsértı cselekményekkel is. Az afgán és 
arab migránsok száma a legtöbb az idei esztendıben. A 2009. évben összesen 1774 fı 
határsértıt fogtunk el. Szeptember közepétıl mőködik az autópálya átkelıhelyen egy stabil 
hıkamerás egység. Egy 7 km-es szakasz az, amit tökéletesen belátunk ezzel a berendezéssel, 
de tiszta idıben a Dóm óráját is meg tudjuk vele nézni. A személyforgalom tekintetében 
átléptük az 5.000.000. létszámot. Az idei évben már a fıszezonban el tudtuk kerülni a 
hatalmas várakozást, ehhez a tompai átkelıhely munkatársainak segítségére van szükségünk. 
A rendszertalálatok tekintetében magasan vezetünk az Európai Unióban. Tavaly óta Szerbia 
vízumliberalizációt kapott, válaszul erre a magyar állampolgárok személyi igazolvánnyal is 
kiutazhatnak Szerbiába. Szeretném megemlíteni, hogy a Röszkei Rendırırs és a Röszkei 
Polgárır Egyesület hatalmas segítséget nyújt munkánk során. Nagyon jó a kapcsolatunk a 
külföldi kollégákkal, osztrák kollégák rendszeresen teljesítenek nálunk szolgálatot. Az 
állományunk létszáma elegendı a feladataink ellátására, ráadásul folyamatos a növedés. 
 
Fülöp Pál: A régi határátkelıhely megnyitása megvalósul? 
 
Dr. Révész Szabolcs: Igen, bár nem ratifikáltuk még, hiszen a szerb fél partner, de nincsenek 
meg erre a forrásaik. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem lévén Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
Képviselı-testületet, majd megállapította, hogy a Képviselı-testület a határırizeti 
tevékenységrıl szóló beszámolót egyhangú /6 igen/ szavazattal elfogadta, és az alábbi 
határozatot alkotta: 
 

Kivonat 
 
Készült Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. november 17-án, 
szerdán, 17.00. órai kezdettel megtartott rendes, nyilvános ülésének jegyzıkönyvébıl 
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
91/2010.(XI.17.)Kt. határozata 
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Tárgy:  Tájékoztató a határırizeti szervezet tevékenységérıl 
 

H a t á r o z a t 

 
Röszke Község Képviselı-testülete a határırizeti szervezet 2010. évi tevékenységérıl szóló 
beszámolóját elfogadja és köszönetét fejezi ki az elvégzett munkájáért. 
 
A határozatról értesülnek: 
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Éberhardt Gábor alezredes, a Szegedi 
Határırkirendeltség vezetıje 
2. Irattár 
 
 

 
 

K. m. f. 
 

Borbásné Márki Márta sk.                                                   Dr. Schmidt József sk. 
 polgármester                         jegyzı 

A kiadmány hiteléül: 

_______________________ 
 
 
2./Napirend 
Tárgy:  Tájékoztató az Önkormányzat 2010. évi költségvetésének I-III. negyedéves 
végrehajtásáról 

Gajdánné Szatmári Mária: A kiküldött anyag átlátható, világos és a valóságos 
adattartalommal bír. Ez az anyag alkalmas a 2011. évi koncepció elkészítésére, amelyet 
december 15-ig kell elkészíteni. Az év végéig az Önkormányzat a gazdálkodását megfelelıen 
tudja teljesíteni. A kiküldött tájékoztatót elfogadásra javaslom a Képviselı-testületnek. 
 
Borbásné Márki Márta: Szeretném kiemelni, hogy a kiszámítható mőködés mellett a 
felhalmozási kiadásaink is jelentısek voltak ebben az évben. Fejlesztéseink úgy valósultak 
meg, hogy a jövı évi ÖNHIKI támogatásra ismét tudjunk pályázni. Ez azért fontos, mert az 
EU Önerı Alapot csak úgy tudunk igényelni, ha erre a jogcímre hivatkozunk. Pénzügyeink 
átláthatósága Mike Sándorné munkáját dicséri. 
 
Vlocskó Mihály: A Közoktatási, Mővelıdési, Sport és Szociális Bizottság egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja a tájékoztatót. 
 
Csonka Imre: A Pénzügyi, Gazdasági és Ügyrendi Bizottság szintén tárgyalta és egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja a tájékoztatót. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem lévén Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
Képviselı-testületet, majd megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú /6 igen/ 
szavazattal elfogadta az Önkormányzat I-III. negyedéves végrehajtásáról szóló beszámolót, és 
az alábbi határozatot alkotta: 
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Kivonat 
 
Készült Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. november 17-én, 
szerdán, 17.00. órai kezdettel megtartott rendes, nyilvános ülésének jegyzıkönyvébıl 
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
92/2010.(XI.17.)Kt. határozata 
 
Tárgy:  az Önkormányzat 2010. évi költségvetésének I-III. negyedévi végrehajtásáról szóló 
beszámolója 

Határozat 

 
Röszke Község Képviselı-testülete az Önkormányzat 2010. évi költségvetésének I-III. 
negyedévi végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 
A határozatról értesül: 

 
1./ Borbásné Márki Márta polgármester  
2./ Közgazdasági Csoport 
 
 

 
 

K. m. f. 
 

Borbásné Márki Márta sk.                                                   Dr. Schmidt József sk. 
 polgármester                         jegyzı 

A kiadmány hiteléül: 

_______________________ 
 
 
3./Napirend 
Tárgy: A 2011. évi belsı ellenırzési program jóváhagyása 
 
Borbásné Márki Márta: A belsı ellenırzést a Szegedi Kistérség Többcélú Társulása végzi. 
Önkormányzatunk esetében Juhász Lejla készítette el a tervezetet. Három nagy témát jelölt meg 
esetünkben: a pénzkezelés ellenırzését, munkaügyi nyilvántartások ellenırzését és a vagyonnal 
kapcsolatos nyilvántartások ellenırzését. 
 
Vlocskó Mihály: A Közoktatási, Mővelıdési, Sport és Szociális Bizottság egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja a belsı ellenırzési programot. 
 
Csonka Imre: A Pénzügyi, Gazdasági és Ügyrendi Bizottság szintén tárgyalta és egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja a belsı ellenırzési programot. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem lévén Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
Képviselı-testületet, majd megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú /6 igen/ 
szavazattal elfogadta a 2011. évi belsı ellenırzési programot, és az alábbi határozatot alkotta: 
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Kivonat 
 
Készült Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. november 17-én, 
szerdán, 17.00. órai kezdettel megtartott rendes, nyilvános ülésének jegyzıkönyvébıl 
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
93/2010.(XI.17.)Kt. határozata 
 
Tárgy: A 2011. évi belsı ellenırzési terv jóváhagyása 
 

Határozat 

 
Röszke Község Képviselı-testülete a 2011. évi belsı ellenırzési tervet és mellékletét 
jóváhagyja. 

 
A határozatról értesül: 

 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa a Szegedi Kistérség- és Gazdaságfejlesztési 
Tanácsadó és Szolgáltató Közhasznú Társaság 
2. Közgazdasági Csoport 
 
 

 
 

K. m. f. 
 

Borbásné Márki Márta sk.                                                   Dr. Schmidt József sk. 
 polgármester                         jegyzı 

A kiadmány hiteléül: 

_______________________ 
 
 
4./Napirend 
Tárgy: Dr. Tóth Tamás Vilmos ügyvédi megbízásának meghosszabbítása 
 
Dr. Schmidt József: Dr. Tóth Tamás Vilmossal 2006. óta van munkakapcsolata az 
Önkormányzatnak. Minden feladatát naprakészen, maradéktalanul ellátja. Az egy éves idıtartamra 
szóló szerzıdéshosszabbítás mindkét fél részérıl egyfajta biztosíték. Az Ügyvéd úr díjazása 
három éve változatlan.  
 
Vlocskó Mihály: A Közoktatási, Mővelıdési, Sport és Szociális Bizottság egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja Dr. Tóth Tamás Vilmos ügyvédi megbízásának 
meghosszabbítását. 
 
Csonka Imre: A Pénzügyi, Gazdasági és Ügyrendi Bizottság szintén tárgyalta és egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja Dr. Tóth Tamás Vilmos ügyvédi megbízásának 
meghosszabbítását. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem lévén Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 



 7 

Képviselı-testületet, majd megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú /6 igen/ 
szavazattal elfogadta Dr. Tóth Tamás Vilmos ügyvédi megbízásának meghosszabbítását, és az 
alábbi határozatot alkotta: 
 
 
 
5./Napirend 
Tárgy: A kéményseprı-ipari közszolgáltatások 2011. évi tervezett díjainak jóváhagyása 
 
Borbásné Márki Márta: A kéményseprı-ipari közszolgáltatás kötelezı közszolgáltatás, amelyet 
minden lakosnak igénybe kell vennie. Ezt akár jegyzıi, vagy rendırségi úton is érvényesíteni 
lehet. Az áraik 2011. évre nem emelkednek. 
 
Vlocskó Mihály: A Közoktatási, Mővelıdési, Sport és Szociális Bizottság egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja a kéményseprı-ipari közszolgáltatások 2011. évi tervezett 
díjainak jóváhagyását. 
 
Csonka Imre: A Pénzügyi, Gazdasági és Ügyrendi Bizottság szintén tárgyalta és egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja a kéményseprı-ipari közszolgáltatások 2011. évi tervezett 
díjainak jóváhagyását. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem lévén Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
Képviselı-testületet, majd megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú /6 igen/ 
szavazattal elfogadta a kéményseprı-ipari közszolgáltatások 2011. évi tervezett díjainak 
jóváhagyását, és az alábbi határozatot alkotta: 
 
 
 
6./Napirend 
Tárgy: Éven belüli lejáratú hitel „A Magyarország – Szerbia IPA Határon Átnyúló 
Együttmőködési Program” beruházás finanszírozása miatt 
 
Borbásné Márki Márta: Ez egy határon átnyúló program. Két pályázatot nyújtottunk be 
Magyarkanizsával közösen. Ebbıl az itt látható pályázat kapott támogatást. Ez a program a Holt-
Tisza hasznosítására vonatkozó tanulmányterv elkészítését célozta meg. Ez egy gyakorlatias 
tanulmányterv, amit hasznosítani lehet, amint forrásokat tudunk biztosítani a projekthez. A hitel 
felvételre az elıfinanszírozás miatt van szükség.  
 
Vlocskó Mihály: A Közoktatási, Mővelıdési, Sport és Szociális Bizottság egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja az éven belüli lejáratú hitel felvételét. 
 
Csonka Imre: A Pénzügyi, Gazdasági és Ügyrendi Bizottság szintén tárgyalta és egyhangú 
szavazással elfogadásra javasolja az éven belüli lejáratú hitel felvételét. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem lévén Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
Képviselı-testületet, majd megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú /6 igen/ 
szavazattal elfogadta az éven belüli lejáratú hitel felvételét, és az alábbi határozatot alkotta: 
 
 
 
7./Napirend 
Tárgy:  Egyebek 
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Borbásné Márki Márta: A 2011. évre vonatkozóan a hulladékszállítási díjak 10,4 %-kal 
növekednek a 26/2008. (XII.10.) Kt. Ör. rendelete szerint. Errıl a 2010. december 15-i 
ülésünkön kell döntést hoznunk, de ez a rendelet három évre határozta meg a díjszabást.  
 
Fülöp Pál: Mekkora összeget jelentett ez az Önkormányzatnak 2010. évben? 
 
Mike Sándorné: 2010. október 30-ig 1.789.000,- forintba került a kedvezmények biztosítása 
az Önkormányzatnak. 
 
Borbásné Márki Márta: Közel 300.000,- forint kéthavonta az az összeg, amit biztosítunk. 
 
Dr. Schmidt József: Akinek javaslata van új kedvezmények bevezetésére, az kérem írásban 
jelezze! 
 
Borbásné Márki Márta: A következı tájékoztató a Röszke külterület 076/1. helyrajzi számú 
út eladására vonatkozik. Az út a Gabona Komplex Kft. telephelyén húzódik, azonban ez 
önkormányzati tulajdon. Ezt szeretné megvásárolni az Erste Bank. Hasznosítani az utat nem 
tudjuk, tehát számunkra is az lenne a legcélravezetıbb, ha eladnánk az utat. 
 
Dr. Schmidt József: Ezt az utat az autópálya kettévágja, tehát az út teljes egészében Gabona 
Komplex területén fekszik. 
 
Borbásné Márki Márta: A csapadékvíz-elvezetı árkok rendbehozatala megkezdıdött. 
Jelenleg a profilozás zajlik, ezt követi a szintezés. A kivitelezı azt mondta, hogy a tél ennek a 
munkának nem szab gátat, amennyiben nem esik az esı. 
December 11-én jótékonysági hangverseny kerül megrendezésre Röszkén, amelybıl a 
hátrányos helyzető gyermekek karácsonyára fordítanánk a befolyt bevételt. 
A külterületi utak karbantartása elkezdıdött. A tanyagondnok és a kivitelezıvel és az 
érintettekkel meghatároztuk a legfontosabb útvonalakat. Az elsı ütemben ez 30-35 km utat 
jelent, ami körülbelül egy heti munka. 
 
Dr. Schmidt József: A furusközi bejárónál rendre áll a víz, javaslom, hogy a gép ne hagyja ki 
ezt a területet, amennyiben arra jár. 
 
Csonka Imre: Az alvég és felvég belterületbe vonásával kapcsolatban szeretnék információt 
kérni lakossági kérés alapján. 
 
Borbásné Márki Márta: Hozzám is érkezett ilyen jellegő megkeresés. Számomra az tőnik a 
legjobb megoldásnak, ha az Önkormányzat felvállalja ebben a projektben a közremőködést. 
El kellene készíteni egy költségkalkulációt, hogy ez az Önkormányzat és a lakosság 
szempontjából mit jelentene. El tudok képzelni egy megosztást a felek között, a számok 
ismeretében. Javaslom, hogy bízzuk meg Jegyzı urat a felmérés elkészítésével. 
 
Dr. Schmidt József: A rendezési terv alapján jogilag lehetséges a belterületbe vonás. Az 
Önkormányzat akkor tud eljárni, ha önkormányzati, vagy közterülettel határolt ingatlanokról 
van szó. A belterületbe vonást minden lakosnak igényelnie kell. Ezután el kell készíttetni a 
változási vázrajzot, ezt célszerő minden ingatlanra közösen elkészíttetni. A talajvédelmi 
hozzájárulás mértéke attól függ, hogy a földeknek mekkora az aranykorona értéke. Ennek a 
költsége sajnos hatalmas összeg. 
 
Borbásné Márki Márta: Azt javaslom, hogy az elsı körben járjunk utána a lehetıségeknek.  
 
Csonka Imre: Szegeden volt példa arra, hogy a külterületi ingatlanokat zártkertekké 
nyilvánították. 
 
Dr. Schmidt József: A fennmaradási engedély ebben az esetben horribilis összeg. 
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Csonka Imre: A felvégben vannak hatalmas mérető telkek, itt nem kellene az egész területet 
belterületbe vonni, csak azt 800 m2-es részt, amin a lakóingatlan áll.  
 
Dr. Schmidt József: Sajnos ebben az esetben telekalakítási eljárást kell lefolytatni, de 
lényegesen olcsóbb ez a módszer. 
 

Borbásné Márki Márta polgármester, más hozzászólás nem lévén 18.40-kor 
megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 

 
k.m.f. 

 
 
 
 

Borbásné Márki Márta   Dr. Schmidt József 
                                 polgármester                jegyzı 
 


